
Rada Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim 

Radni - Sesja 

Protokół nr XII/2024 

XII Sesja w dniu 23 października 2024  

Obrady rozpoczęto 23 października 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 17:09 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 

Obecni: 

1. Wacława Bąk 

2. Krzysztof Biskup 

3. Jarosław Feliński 

4. Szczepan Goska 

5. Lidia Jackow 

6. Michał Jodłowski 

7. Włodzimierz Justyna 

8. Piotr Kagankiewicz 

9. Leon Karwat 

10. Marek Kociubiński 

11. Dariusz Kowalczyk 

12. Marek Kubiak 

13. Kazimierz Mordaka 

14. Marek Olkiewicz 

15. Paulina Socha 

16. Teodora Sowik 

17. Mariusz Strzępek 

18. Mariusz Węgrzynowski 

19. Martyna Wojciechowska 

20. Rafał Wolniewicz 

21. Alicja Zwolak-Plichta 

22. Cezary Żegota 

23. Sławomir Żegota 

1. Otwarcie sesji Rady Powiatu; 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski powitał radnych i wszystkich zebranych i 

otworzył XII Sesję Rady Powiatu 

 

 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji; 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski stwierdził ,że 

posiedzenie jest prawomocne 

 



Poinformował ,że  Zarząd Powiatu złożył wniosek o rozszerzenie porządku dzisiejszej sesji o 

następujące punkty:  

- Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie przekazania gminie miasto Tomaszów Mazowiecki zadania z zakresu właściwości 

Powiatu Tomaszowskiego dotyczące zarządzania strefą płatnego parkowania w Tomaszowie 

Mazowieckim 

- Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie zmian w budżecie Powiatu Tomaszowskiego na rok 2024.  

- Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Tomaszowskiego na lata 2024-2043 

 - Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Tomaszowskiego położonej w obrębie 024 jednostka ewidencyjna Tomaszów Mazowiecki 

miasto oznaczonej numerem działki 783  

- Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność powiatu położonej 

w obrębie 024 jednostka ewidencyjna Tomaszów Mazowiecki miasto oznaczonej numerem 

działki 785  

- Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu dla zabudowanej nieruchomości 

położonej w obrębie numer 18 Tomaszowa Mazowieckiego oznaczonej numerem 

działki145/5 ulica Wilcza 29/31 w trybie bezprzetargowym  

- Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu dla zabudowanej nieruchomości 

położonej w obrębie trzynastym Tomaszowa Mazowieckiego oznaczonej numerem działki 

277/2  ulica Zagajnikowa 3 w trybie bezprzetargowym.  

- Przyjęcie informacji Starosty Tomaszowskiego o realizacji obowiązku składania oświadczeń 

majątkowych za 2023 rok 

- Biuro Rady wnioskuje o wprowadzenie punktu przyjęcie informacji przewodniczących 

Rady Powiatu o realizacji obowiązku składania oświadczeń majątkowych w 2024 roku.  

- Radni klubu Koalicji Obywatelskiej złożyli wniosek o wprowadzenie do porządku 

dzisiejszej sesji punktu: Rozpatrzenie i podjęcie uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Mazowieckim w sprawie intencji dotyczących przebiegu drogi ekspresowej S12 przez teren 

miasta Tomaszowa Mazowieckiego.  

-Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wnioskowała o rozszerzenie porządku obrad o punkt: 

Rozpatrzenie i podjęcie uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w sprawie 

przyjęcia rezygnacji z prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu.  



-18 października Zarząd Powiatu zgłosił autopoprawki do projektów uchwał w sprawie zmian 

budżetu Powiatu Tomaszowskiego na rok 2024, w sprawie zmian wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Tomaszowskiego na lata 2024-2043 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowki – udzielił głosu Radnemu Dariuszowi 

Kowalczykowi 

 Radny Dariusz Kowalczyk- złożył formalny wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 

piątego tj.: Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Mazowieckim w sprawie odwołania Zarządu Powiatu w Tomaszowie z powodu nie 

udzielenia votum zaufania. Powiedział, że dzisiejsza sesja napięta i  jeszcze doszły kolejne 

punkty. , takie sprawy wiele emocji.  Zaproponował aby przeprocedować  punkty 

merytoryczne.  

Starosta Tomaszowski Mariusz Węgrzynowski- powiedział ,że  wszyscy czekają i przyglądają 

się kwestiom dotyczącym, postawionych wniosków i w tym przypadku wnioskowi o 

odwołanie Zarządu Powiatu Tomaszowskiego.  Powiedział ,że uważa że wszyscy wiemy jak  

dzisiaj głosować, więc  powinno pójść sprawnie. 

 Przewodniczący Rady Michał Jodłowski udzielił głosu Wiceprzewodniczącemu Rady 

Powiatu Markowi Olkiewiczowi 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Marek Olkiewicz- powiedział ,że chciałby wyjaśnić 

proceduralną kwestię  dotyczącą dodatkowego  punktu do przebiegu S12.  Na  Komisji 

Bezpieczeństwa i został zdjęty ten punkt z obrad ze względu na to, że potrzebujemy więcej 

informacji i nie zgadzamy się z uzasadnieniem. Zapytał czy głosowanie nad wprowadzanymi 

punktami będzie w bloku głosowane, czy  każdy punkt indywidualnie.  Powiedział ,że  dla 

niego jest to ważna sprawa ponieważ są stwierdzenia, że jeżeli nie pójdzie w korytarzu 

południowym to idziemy w korytarzu północnym a północny to zmienia i te wszystkie 

konsultacje, co były prowadzone na poszczególnych gminach, wywraca to całą ideę kwestii 

tych konsultacji.  Powiedział ,że mieszkańcy są przeciwni, a szczególnie w gminie Będków, 

w gminie Czarnocin, w gminie, tam gdzie przebiega, gdzie są te planowane te korytarze, nie 

można procedować tego bez szerszej informacji dotyczącej przebiegu tych dróg.  

Poinformował ,że  jako Marek Olkiewicz radny z gmin, które są przeciwne, jestem przeciwny 

drodze, ponieważ reprezentuje swoich wyborców, którzy są przeciwni. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu- odpowiedział ,że każdą zmianę, każde wprowadzenie punktu 

będziemy głosowali indywidualnie 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski – udzielił głosu Radnemu Szczepanowi 

Gosce 

 Radny Szczepan Goska- posiedział ,że od wielu miesięcy chcemy przeprocedować punkt 

dotyczący odwołania. Zaapelował aby ten punkt dziś zrealizować 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski- udzielił  głosu Radnej Martynie 

Wojciechowskiej 



Radna Martyna Wojciechowska-  zabrała głos w sprawie złożonych wniosków dotyczących 

rozszerzenia porządku obrad. Zapytała o co konkretnie chodzi w punkcie dotyczącym 

wniosku dotyczącego składu komisji Skarg , Wniosków i Petycji 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski- odpowiedział, że wniosek dotyczy 

rezygnacji z funkcji przewodniczącego komisji  Skarg wniosków i Petycji, w związku z 

wyborem na Przewodniczącego Rady Powiatu 

Radna Martyna Wojciechowska- zapytała Przewodniczącego kiedy pojawiła się informacja o 

jego rezygnacji z prac w Komisji Skarg , wniosków i Petycji 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski- odpowiedział, że z chwilą przegłosowania 

Dodał, że rezygnacja jest napisana z dniem 17 października 

Radna- Martyna Wojciechowska 

Zapyta czy rezygnacja została złożona do Biura Rady 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski- odpowiedział ,że tak została złożona do 

Biura Rady 

 

Radna- Martyna Wojciechowska 

Dopytała czy rezygnacja została złożona przed sesja czy po sesji? 

Przewodniczący Rady Powiatu- Michał Jodłowski 

Odpowiedział ,że po sesji 

Powiedział ,że to  nie jest punkt na dyskusję. Procedujemy porządek, porządek, obrad i 

przechodzimy do głosowania poszczególnych punktów 

 

 Radna Martyna Wojciechowska-  zapytała kto podpisał się pod wnioskiem o wprowadzenie 

do porządku obrad uchwały o S12? poprosiła o przeczytanie nazwisk wnioskodawców  

 

Przewodniczący Rady Powiatu- Michał Jodłowski 

Powiedział ,że na wniosku mamy wnioskodawców w lewym górnym rogu, pod wnioskiem 

podpisał się cały Klub Koalicji Obywatelskiej  

 

Radna Martyna Wojciechowska- zwróciła się z prośba do wnioskodawców o wycofanie 

wniosku, ponieważ jest to temat wymagający dużego przeanalizowania 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski- powiedział , będzie okazja  przyjąć do 

porządku i wtedy będziemy procedować i dyskutować na temat tej uchwały. 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski udzielił głosu radnemu Markowi 

Kociubińskiemu 

 Radny -Marek Kociubiński- zapytał czy przy zmianie wcześniej ustalonego porządku za 

każdym razem wnioskujący musi wyrażać zgodę? 



Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski odpowiedział, że nie musi ponieważ jest to 

sesja zwyczajna  

Radny - Marek Kociubiński dopytał czy Zarząd musi wyrażać zgodę każdorazowo na zmianę 

porządku? 
 

Przewodniczący Rady Powiatu- Michał Jodłowski 

Zapytał, czy w sytuacji, kiedy sesja zwołana jest na wniosek zarządu? 

 

Radny- Marek Kociubiński 

Odpowiedział ,że  z wniosku zarządu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu- Michał Jodłowski 

Powiedział ,że w ,,trybie tak zwanym nadzwyczajnym’’ według naszego statutu.  

 

Radny- Marek Kociubiński 

Powiedział ,że tryb nadzwyczajny nie istnieje, dodał, że jednym z argumentów jego 

odwołania było to ,że używał stwierdzenia ,, sesja nadzwyczajna’’  
 

Przewodniczący Rady Powiatu- Michał Jodłowski 

Powiedział ,że dlatego podczas swojej wypowiedzi dodał stwierdzenie ,, w trybie tak zwanym 

nadzwyczajnym’’ 

 

Radny- Marek Kociubiński 

 Prosił o opinię prawną w tym temacie 

 

Przewodniczący Rady Powiatu- Michał Jodłowski 

 Zwrócił się o  informację  do  biura prawnego 
 
 

Radca Prawny - Marta Tokarska-Zdulska 

Powiedziała ,że  sesja w dniu dzisiejszym została zwołana na podstawie artykułu 15 ustęp 1, a 

nie na podstawie artykułu 15 ustęp 7, w  ustępie siódmym jest mowa o tym, że na wniosek 

zarządu bądź 1/4 jednej czwartej ustawowego składu rady. Taka sesja może być przez 

przewodniczącego zwołana w określonym terminie, w związku z czym nie jest wymagana w 

dniu dzisiejszym każdorazowa zgoda na zmianę porządku obrad wnioskodawcy, bo takiego 

wnioskodawcy nie ma. Jest to sesja zwołana w trybie planowym zgodnie z terminarzem, który 

Państwo przyjmujecie. Nie rzadziej niż raz na trzy miesiące. Zasada w naszej Radzie Powiatu 

jest taka, że raz w miesiącu ta sesja się odbywa właśnie w tak zwanym trybie planowym na 

podstawie artykułu 15 ust. 1.   

 
 

Przewodniczący Rady Powiatu- Michał Jodłowski udzielił głosu Radnemu Sławomirowi 

Żegocie 

 

Radny Sławomir Żegota – powiedział ,że w sprawie odwołania Zarządu Powiatu żeby 

zapewnić większy komfort radnym głosującym złożyliśmy dzisiaj grupą radnych wniosek o 

odwołanie Starosty.  
 

 



Przewodniczący Rady Powiatu- Michał Jodłowski 

 Potwierdził, że taki wniosek wpłynął  przed sesją do biura rady. Ale będzie procedowany 

zgodnie tutaj z artykułem 31 ust. 1.2 ustawy o samorządzie powiatowym. Ale rozumiem, że 

musiał być złożony na tej, na tej bieżącej sesji.  

Radna- Martyna Wojciechowska 

Zwróciła uwagę ,że porządku dzisiejszej sesji nie ma wszystkich dodanych protokołów, 

Poprosiła o dodanie ich do dzisiejszego porządku obrad 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski- udzielił głosu Radnemu Markowi 

Kociubińskiemu 

Radny Marek Kociubiński- poparł wniosek Radnej Martyny Wojciechowskiej dotyczący 

zaległych protokołów. 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski udzielił głosu Radnemu Mariuszowi 

Strzępkowi 

Radny- Mariusz Strzępek 

Powiedział ,że wniosek Radnej Martyny Wojciechowskiej powinniśmy przegłosować 

również. Jako rozszerzenie porządku obrad. Poprosił Panią mecenas o doprecyzowanie 

artykułu 31 punkt 3 ustawy o samorządzie powiatowym. 

 

Przewodniczący rady Powiatu Michał Jodłowski- udzielił głosu kierownikowi Biura Rady 

Teresie Krześlak 

Kierownik Biura Rady- Teresa Krześlak 

Poinformowała ,że protokoły  z X i XI sesji ,które odbyły się 16 i 17 października nie są 

jeszcze przygotowane, ponieważ w pierwszej kolejności wprowadzane są napisy pod relacje z 

obrad sesji.  

Radny Mariusz Strzępek 

Dopytał o protokół z IX sesji Rady Powiatu 

Kierownik Biura Rady- Teresa Krześlak 

Odpowiedziała ,że protokół z IX Sesji  został  już dołączony 

Radca Prawny- Laura Gabrych- Świderska, 

Odpowiedziała ,że wniosek o odwołanie Starosty  został złożony przez jedną czwartą 

ustawowego składu Rady, w związku z czym jest zachowany warunek 1/4 ustawowego 

składu, wniosek wpłynął dzisiaj. Data wpływu 23 października wniosek został  potwierdzony 

na sesji przez Pana radnego Żegotę, w związku z czym na dzisiejszej sesji jest ten moment 

zgłoszenia wniosku. I na kolejnej sesji, nie wcześniej niż po upływie 30 dni, po rozpatrzeniu  

przez komisję rewizyjną, taki wniosek może być głosowany 



 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski, udzielił głosu Staroście Mariuszowi 

Węgrzynowskiemu 

Starosta Tomaszowski Mariusz Węgrzynowski- powiedział ,że nie było  jeszcze głosowania 

w sprawie odwołania zarządu, co jest tożsame z odwołaniem Starosty, a już składacie 

Państwo kolejny wniosek. Nie było głosowania dotyczącego zdjęcia tego punktu z porządku 

obrad, a Państwo zgłaszacie ten wniosek. Poprosił o opinię Biura Prawnego w tej sprawie. 

Radca Prawny - Marta Tokarska-Zdulska 

Powiedziała ,że  to są dwie niezależne od siebie podstawy składania tego typu wniosków. 

Wniosek  w przypadku nie udzielenia votum już zaistniał w momencie, kiedy nie została 

podjęta uchwała o udzieleniu votum zaufania dla zarządu, natomiast ten wniosek, który 

wpłynął w dniu dzisiejszym jest po prostu na innej podstawie składany. Nie ma normy 

prawnej, która by wykluczała te dwa tryby 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski- udzielił głosu Radnemu Markowi 

Kociubińskiemu 

 

 Radny Marek Kociubiński – zgłosił wniosek formalny 15 minut przerwy 

 

Przewodniczący Rady Powiatu- Michał Jodłowski 

Powiedział ,że pierwszy wniosek składała Radna Martyna Wojciechowska.  Zapytał czy 

wycofuje się  z tego wniosku wobec  wyjaśnień  Pani kierownik Biura Rady? 

Radna- Martyna Wojciechowska 

 Poprosiła o dołączenie protokołu z IX Sesji Rady Powiatu  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski-  

Dodał, że sesja była zwołana wcześniej jeszcze przez przewodniczącego Pana Marka 

Kuciubińskiego kiedy nie było jeszcze poprzedniej sesji, więc  odnosiła się tylko w tym 

porządku do tych protokołów,  z sesji, które już się odbyły.  

Radna- Martyna Wojciechowska 

Wycofała swój wniosek 

Przewodniczący Rady Powiatu- Michał Jodłowski 

 Poprosił o  potwierdzenie kworum.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przerwy  

Głosowano wniosek w sprawie: 

przerwy.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 15, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Lidia Jackow, Włodzimierz Justyna, Piotr Kagankiewicz, 

Leon Karwat, Marek Kociubiński, Dariusz Kowalczyk, Marek Olkiewicz, Paulina Socha, 

Teodora Sowik, Mariusz Strzępek, Mariusz Węgrzynowski, Martyna Wojciechowska, Rafał 

Wolniewicz 

PRZECIW (8) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Michał Jodłowski, Marek Kubiak, Kazimierz Mordaka, 

Alicja Zwolak-Plichta, Cezary Żegota, Sławomir Żegota 

 

Przewodniczący Rady Powiatu- Michał Jodłowski 

Ogłosił 15 minut przerwy.  

Przewodniczący Rady Powiatu- Michał Jodłowski 

 Powiedział ,że jeśli nie ma już żadnych propozycji do porządku obrad. Przystępujemy do 

przegłosowania wniosków o rozszerzenie porządku obrad.  Przypomniał ,że każdy punkt 

będziemy, głosować oddzielnie.  Poprosił o potwierdzenie kworum. Mamy kworum. Kto jest 

za rozszerzeniem porządku sesji o punkt rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały Rady 

Powiatu w Tomaszowie Mazowieckiem 

Radny Jarosław Feliński 

Powiedział ,że pierwszy wniosek o zdjęcie punktu piątego 

 

Przewodniczący Rady Powiatu- Michał Jodłowski 

Powiedział, że chronologicznie zgodnie ze zgłoszeniami, zgłoszenia były ze strony zarządu i 

ten wniosek będzie w dalszej kolejności porządku przegłosowany 

 

3. Przyjęcie porządku obrad; 

 Porządek XII sesji Rady Powiatu stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 

a) Rozszerzenie porządku o Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w 

Tomaszowie Mazowieckim w sprawie przekazania Gminie miasto Tomaszów Mazowiecki 

zadania z zakresu właściwości Powiatu Tomaszowskiego dotyczącego zarządzania Strefą 

Płatnego Parkowania w Tomaszowie Mazowieckim 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Rozszerzenia porządku o Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w 

Tomaszowie Mazowieckim w sprawie przekazania Gminie miasto Tomaszów Mazowiecki 

zadania z zakresu właściwości Powiatu Tomaszowskiego dotyczącego zarządzania Strefą 



Płatnego Parkowania w Tomaszowie Mazowieckim.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Lidia Jackow, Michał 

Jodłowski, Włodzimierz Justyna, Piotr Kagankiewicz, Leon Karwat, Marek Kociubiński, 

Dariusz Kowalczyk, Marek Kubiak, Kazimierz Mordaka, Marek Olkiewicz, Paulina Socha, 

Teodora Sowik, Mariusz Strzępek, Mariusz Węgrzynowski, Martyna Wojciechowska, Rafał 

Wolniewicz, Alicja Zwolak-Plichta, Cezary Żegota, Sławomir Żegota 

 

 

 

b) Rozszerzenie porządku o Rozpatrzenie i zaopiniowanie Uchwały Rady Powiatu w 

Tomaszowie Mazowieckim w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tomaszowskiego na rok 

2024 wraz z autopoprawkami 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Rozszerzenia porządku o Rozpatrzenie i zaopiniowanie Uchwały Rady Powiatu w 

Tomaszowie Mazowieckim w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tomaszowskiego na rok 

2024 wraz z autopoprawką.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Lidia Jackow, Michał 

Jodłowski, Włodzimierz Justyna, Piotr Kagankiewicz, Leon Karwat, Marek Kociubiński, 

Dariusz Kowalczyk, Marek Kubiak, Kazimierz Mordaka, Marek Olkiewicz, Paulina Socha, 

Teodora Sowik, Mariusz Strzępek, Mariusz Węgrzynowski, Martyna Wojciechowska, Rafał 

Wolniewicz, Alicja Zwolak-Plichta, Cezary Żegota, Sławomir Żegota 

 

 

 

c) Rozszerzenie porządku o Rozpatrzenie i zaopiniowanie Uchwały Rady Powiatu w 

Tomaszowie Mazowieckim w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Tomaszowskiego na lata 2024-2043 wraz z autopoprawką 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Rozszerzenia porządku o Rozpatrzenie i zaopiniowanie Uchwały Rady Powiatu w 

Tomaszowie Mazowieckim w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Tomaszowskiego na lata 2024-2043 wraz z autopoprawką.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Lidia Jackow, Michał 

Jodłowski, Włodzimierz Justyna, Piotr Kagankiewicz, Leon Karwat, Marek Kociubiński, 

Dariusz Kowalczyk, Marek Kubiak, Kazimierz Mordaka, Marek Olkiewicz, Paulina Socha, 

Teodora Sowik, Mariusz Strzępek, Mariusz Węgrzynowski, Martyna Wojciechowska, Rafał 

Wolniewicz, Alicja Zwolak-Plichta, Cezary Żegota, Sławomir Żegota 

 

 

 

d) Rozszerzenie porządku o Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w 

Tomaszowie Mazowieckim w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Tomaszowskiego, położonej w obrębie 0024, jednostka ewidencyjna 

Tomaszów Mazowiecki – Miasto, oznaczonej numerem działki 783 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Rozszerzenia porządku o Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w 

Tomaszowie Mazowieckim w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Tomaszowskiego, położonej w obrębie 0024, jednostka ewidencyjna 

Tomaszów Mazowiecki – Miasto, oznaczonej numerem działki 783.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Lidia Jackow, Michał 

Jodłowski, Włodzimierz Justyna, Piotr Kagankiewicz, Leon Karwat, Marek Kociubiński, 

Dariusz Kowalczyk, Marek Kubiak, Kazimierz Mordaka, Marek Olkiewicz, Paulina Socha, 

Teodora Sowik, Mariusz Strzępek, Mariusz Węgrzynowski, Martyna Wojciechowska, Rafał 

Wolniewicz, Alicja Zwolak-Plichta, Cezary Żegota, Sławomir Żegota 

 

 

e) Rozszerzenie porządku o Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w 

Tomaszowie Mazowieckim w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Tomaszowskiego, położonej w obrębie 0024, jednostka ewidencyjna 

Tomaszów Mazowiecki – Miasto, oznaczonej numerem działki 785 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Rozszerzenia porządku o Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w 

Tomaszowie Mazowieckim w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Tomaszowskiego, położonej w obrębie 0024, jednostka ewidencyjna 

Tomaszów Mazowiecki – Miasto, oznaczonej numerem działki 785.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 



Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Lidia Jackow, Michał 

Jodłowski, Włodzimierz Justyna, Piotr Kagankiewicz, Leon Karwat, Marek Kociubiński, 

Dariusz Kowalczyk, Marek Kubiak, Kazimierz Mordaka, Marek Olkiewicz, Paulina Socha, 

Teodora Sowik, Mariusz Strzępek, Mariusz Węgrzynowski, Martyna Wojciechowska, Rafał 

Wolniewicz, Alicja Zwolak-Plichta, Cezary Żegota, Sławomir Żegota 

 

 

 

f) Rozszerzenie porządku o Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w 

Tomaszowie Mazowieckim w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu dla 

zabudowanej nieruchomości położonej w obrębie 18 Tomaszowa Mazowieckiego, oznaczonej 

numerem działki 145/5 (ulica Wilcza 29/31), w trybie bezprzetargowym 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Rozszerzenia porządku o Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w 

Tomaszowie Mazowieckim w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu dla 

zabudowanej nieruchomości położonej w obrębie 18 Tomaszowa Mazowieckiego, oznaczonej 

numerem działki 145/5 (ulica Wilcza 29/31), w trybie bezprzetargowym.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Lidia Jackow, Michał 

Jodłowski, Włodzimierz Justyna, Piotr Kagankiewicz, Leon Karwat, Marek Kociubiński, 

Dariusz Kowalczyk, Marek Kubiak, Kazimierz Mordaka, Marek Olkiewicz, Paulina Socha, 

Teodora Sowik, Mariusz Strzępek, Mariusz Węgrzynowski, Martyna Wojciechowska, Rafał 

Wolniewicz, Alicja Zwolak-Plichta, Cezary Żegota, Sławomir Żegota 

 

 

g) Rozszerzenie porządku o Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w 

Tomaszowie Mazowieckim w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu dla 

zabudowanej nieruchomości położonej w obrębie 13 Tomaszowa Mazowieckiego, oznaczonej 

numerem działki 277/2 (ulica Zagajnikowa 3), w trybie bezprzetargowym 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Rozszerzenia porządku o Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w 

Tomaszowie Mazowieckim w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu dla 

zabudowanej nieruchomości położonej w obrębie 13 Tomaszowa Mazowieckiego, oznaczonej 

numerem działki 277/2 (ulica Zagajnikowa 3), w trybie bezprzetargowym.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Lidia Jackow, Michał 

Jodłowski, Włodzimierz Justyna, Piotr Kagankiewicz, Leon Karwat, Marek Kociubiński, 

Dariusz Kowalczyk, Marek Kubiak, Kazimierz Mordaka, Marek Olkiewicz, Paulina Socha, 

Teodora Sowik, Mariusz Strzępek, Mariusz Węgrzynowski, Martyna Wojciechowska, Rafał 

Wolniewicz, Alicja Zwolak-Plichta, Cezary Żegota, Sławomir Żegota 

 

 

h) Rozszerzenie porządku o Przyjęcie informacji Starosty Tomaszowskiego o realizacji 

obowiązku składania oświadczeń majątkowych za 2023 rok. 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Rozszerzenia porządku o Przyjęcie informacji Starosty Tomaszowskiego o realizacji 

obowiązku składania oświadczeń majątkowych za 2023 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Lidia Jackow, Michał 

Jodłowski, Włodzimierz Justyna, Piotr Kagankiewicz, Leon Karwat, Marek Kociubiński, 

Dariusz Kowalczyk, Marek Kubiak, Kazimierz Mordaka, Marek Olkiewicz, Paulina Socha, 

Teodora Sowik, Mariusz Strzępek, Mariusz Węgrzynowski, Martyna Wojciechowska, Rafał 

Wolniewicz, Alicja Zwolak-Plichta, Cezary Żegota, Sławomir Żegota 

 

 

i) Rozszerzenie porządku o Przyjęcie informacji Przewodniczących Rady Powiatu o realizacji 

obowiązku składania oświadczeń majątkowych w 2024 roku 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Rozszerzenie porządku o Przyjęcie informacji Przewodniczących Rady Powiatu o realizacji 

obowiązku składania oświadczeń majątkowych w 2024 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Lidia Jackow, Michał 

Jodłowski, Włodzimierz Justyna, Piotr Kagankiewicz, Leon Karwat, Marek Kociubiński, 

Dariusz Kowalczyk, Marek Kubiak, Kazimierz Mordaka, Marek Olkiewicz, Paulina Socha, 

Teodora Sowik, Mariusz Strzępek, Mariusz Węgrzynowski, Martyna Wojciechowska, Rafał 

Wolniewicz, Alicja Zwolak-Plichta, Cezary Żegota, Sławomir Żegota 

 

 

 



j) Rozszerzenie porządku o Rozpatrzenie i podjęcie uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Mazowieckim w sprawie intencji dotyczących przebiegu drogi ekspresowej S12 przez teren 

miasta Tomaszowa Mazowieckiego 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Rozszerzenie porządku o Rozpatrzenie i podjęcie uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Mazowieckim w sprawie intencji dotyczących przebiegu drogi ekspresowej S12 przez teren 

miasta Tomaszowa Mazowieckiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Michał Jodłowski, Dariusz Kowalczyk, Kazimierz Mordaka, Mariusz Strzępek, Alicja 

Zwolak-Plichta, Cezary Żegota, Sławomir Żegota 

PRZECIW (10) 

Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Włodzimierz Justyna, Piotr Kagankiewicz, Leon Karwat, 

Marek Olkiewicz, Paulina Socha, Teodora Sowik, Mariusz Węgrzynowski, Martyna 

Wojciechowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Lidia Jackow, Marek Kociubiński, Marek Kubiak, Rafał 

Wolniewicz 

 

Wniosek nie uzyskał akceptacji- został zdjęty z porządku obrad dzisiejszej sesji 

 

k) Rozszerzenie porządku o Rozpatrzenie i podjęcie uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Mazowieckim w sprawie przyjęcia rezygnacji z prac w Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Rady Powiatu 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Rozszerzenie porządku o Rozpatrzenie i podjęcie uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Mazowieckim w sprawie przyjęcia rezygnacji z prac w Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Rady Powiatu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Lidia Jackow, Michał Jodłowski, Piotr Kagankiewicz, Leon 

Karwat, Dariusz Kowalczyk, Marek Kubiak, Kazimierz Mordaka, Marek Olkiewicz, Teodora 

Sowik, Mariusz Strzępek, Rafał Wolniewicz, Alicja Zwolak-Plichta, Cezary Żegota, 

Sławomir Żegota 

PRZECIW (3) 

Marek Kociubiński, Paulina Socha, Martyna Wojciechowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 



Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Włodzimierz Justyna, Mariusz Węgrzynowski 

 

Wniosek uzyskał akceptację ,został przyjęty. 

 

 

4. Przyjęcie protokołów z posiedzenia V , VI, VII i VIII sesji Rady Powiatu; 

 

Radny - Szczepan Goska 

Wniósł uwagi do protokołu z VI sesji o  uzupełnienie protokołu, o porządek obrad, oraz 

protokołu z VII Sesji o zmianę godziny zakończenia obrad, ponieważ w protokole wpisana 

jest ta sama godzina rozpoczęcia i zakończenia obrad 

Zapytał biura prawnego, czy powinna być wypłacona dieta radnym , którzy po podpisaniu 

listy obecności wyszli z sali obrad czy wyjście  z sesji, gdzie wcześniej radni podpisali listę 

obecności i wyszli  ?  

 

Przewodniczący Rady Powiatu- Michał Jodłowski 

Powiedział ,że w tym momencie  czas na zgłaszanie uwag do protokołu minął. Protokoły są 

do wglądu przed sesją. Radni zapoznają się z protokołami przed sesją i mają wtedy 

możliwość zgłoszenia pisemnych najlepiej  uwag do protokołów. 

Głosowano w sprawie wniosku, który zgłosił Radny Dariusz Kowalczyka 

Przewodniczący Rady Powiatu- Michał Jodłowski  

Zapytał kto jest za rozszerzeniem porządku sesji o punkt zdjęcie z porządku obrad punktu 

dotyczącego odwołania zarządu. Kto z Państwa jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał. 

Kontynuacja.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Michał Jodłowski, Dariusz Kowalczyk, Marek Kubiak, 

Kazimierz Mordaka, Mariusz Strzępek, Rafał Wolniewicz, Alicja Zwolak-Plichta, Cezary 

Żegota, Sławomir Żegota 

PRZECIW (11) 

Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Włodzimierz Justyna, Piotr Kagankiewicz, Leon Karwat, 

Marek Kociubiński, Marek Olkiewicz, Paulina Socha, Teodora Sowik, Mariusz 

Węgrzynowski, Martyna Wojciechowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Lidia Jackow 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski-  zapytał czy sa jeszcze jakieś  wnioski do 

porządku obrad, udzielił głosu Radnemu Sławomirowi Żegocie 



Radny- Sławomir Żegota 

Powiedział ,że chce zgłosić wniosek formalny o to, żeby ten punkt dotyczący odwołania 

Zarządu przenieść na koniec punktów merytorycznych 

Radna- Martyna Wojciechowska 

Zwróciła uwagę ,że zakończone zostało procedowanie ustalania porządku .  

 

Radny- Marek Kociubiński 

Złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji nad przedmiotem ustalenia naszego porządku 

obrad.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu- Michał Jodłowski 

Dyskusja została zamknięta, przechodzimy w tym momencie do realizacji porządku 

dzisiejszej sesji.  

 

Radny- Sławomir Żegota 

Przypomniał ,że podczas ustalania porządku obrad, zgłosił wniosek formalny o przeniesieniu 

punktu piątego na koniec procedowania sesji, który podtrzymuje 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski ogłosił 5 minutowa przerwę. 

Po wznowieniu obrad po przerwie 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski 

 Powiedział ,że na podstawie artykułu 25 ust. 4 Statutu składa wniosek  pod głosowanie o 

uwzględnienie zmiany w porządku obrad z przesunięciem  punktu dotyczącego odwołania 

Zarządu Powiatu, po procedowaniu wszystkich punktów merytorycznych, które chcemy 

przyjąć, tak żeby zapewnić ciągłość działania starostwa, jednostek organizacyjnych. Punkt ten  

budzi najwięcej wątpliwości zostawimy na koniec. 

Starosta Tomaszowski - Mariusz Węgrzynowski 

 Zwrócił uwagę  ,że  jesteśmy w punkcie czwartym przyjęcie protokołów, który nie został 

zamknięty  i nie przyjęto stanowiska rady. 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski- poprosił o przygotowanie głosowania 

 Nad wnioskiem o przesunięcie punktu 5 na koniec obrad 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przesunięcie punktu z odwołaniem zarządu na koniec punktów merytorycznych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 



Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Michał Jodłowski, Dariusz Kowalczyk, Marek Kubiak, 

Kazimierz Mordaka, Mariusz Strzępek, Rafał Wolniewicz, Alicja Zwolak-Plichta, Cezary 

Żegota, Sławomir Żegota 

PRZECIW (10) 

Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Włodzimierz Justyna, Leon Karwat, Marek Kociubiński, 

Marek Olkiewicz, Paulina Socha, Teodora Sowik, Mariusz Węgrzynowski, Martyna 

Wojciechowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Lidia Jackow, Piotr Kagankiewicz 

 

 

Wniosek nie uzyskał akceptacji 

 

 

5. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie odwołania Zarządu Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim z powodu nieudzielenia 

wotum zaufania; 

 

Radny Marek Kociubiński  

Zapytał w jakim trybie odbędzie się głosowanie 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski  

odpowiedział ,że głosowanie odbędzie się w trybie ustawowym, tj. w trybie jawnym 

Radny- Sławomir Żegota 

Zapytał czy można w tym momencie wprowadzić zmianę w procedowaniu tego punkt? Czy 

można w tym momencie zgłosić wniosek formalny o tajne głosowanie w tej sprawie?  

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski 

Poprosił Biuro Prawne o zajecie stanowiska w tej sprawie 

 

Radca Prawny- Laura Gabrych- Świderska 

Odpowiedziała ,że zasadą jest, że wszelkie uchwały Rada Powiatu podejmuje w sposób 

jawny, w trybie jawnym, chyba że ustawa stanowi inaczej. Artykuł, na podstawie którego 

Państwo w tym punkcie piątym będziecie głosować na temat odwołania zarządu, dotyczy nie 

udzielenia votum zaufania. Ustawodawca nie przewidział w tym przepisie głosowania 

tajnego, w związku z czym taki wniosek o głosowanie tajne byłby sprzeczny z ustawą.  

Przystąpiono do głosowania: 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie odwołania Zarządu Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim z powodu nieudzielenia 

wotum zaufania;.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Michał Jodłowski, Dariusz Kowalczyk, Marek Kubiak, 

Kazimierz Mordaka, Mariusz Strzępek, Rafał Wolniewicz, Alicja Zwolak-Plichta, Cezary 

Żegota, Sławomir Żegota 

PRZECIW (11) 

Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Włodzimierz Justyna, Piotr Kagankiewicz, Leon Karwat, 

Marek Kociubiński, Marek Olkiewicz, Paulina Socha, Teodora Sowik, Mariusz 

Węgrzynowski, Martyna Wojciechowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Lidia Jackow 

 

Uchwała nie została podjęta 

 

 

 

 

6. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie zmiany uchwały Nr I/17/2024 Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim z dnia 9 

maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu; 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski przedstawił projekt w/w uchwały. Projekt 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie zmiany uchwały Nr I/17/2024 Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim z dnia 9 

maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Szczepan Goska, Lidia Jackow, Michał Jodłowski, 

Włodzimierz Justyna, Piotr Kagankiewicz, Leon Karwat, Marek Kociubiński, Dariusz 

Kowalczyk, Marek Kubiak, Kazimierz Mordaka, Marek Olkiewicz, Paulina Socha, Teodora 

Sowik, Mariusz Strzępek, Mariusz Węgrzynowski, Martyna Wojciechowska, Rafał 

Wolniewicz, Alicja Zwolak-Plichta, Sławomir Żegota 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 



Jarosław Feliński, Cezary Żegota 

 

Uchwała nr XII/66/2024 Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w sprawie zmiany 

uchwały Nr I/17/2024 Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim z dnia 9 maja 2024 r. 

w sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu 

 

 

 

7. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Lubochnia. 

 

Kierownik Referatu Zarzadzania Kryzysowego- Tomasz Wojtaszek , przedstawił projekt w/w 

uchwały, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski- poprosił o przedstawienie stanowiska 

przewodniczących poszczególnych komisji 

 

Przewodniczący Komisji Planowania Gospodarczego i Budżetu- Leon Karwat 

 Komisja Budżetu i Planowania Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały. 
  

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Transportu- Martyna Wojciechowska 

 

Opinia komisji była pozytywna.  
 

 

Przystąpiono do głosowania 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Lubochnia..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Lidia Jackow, Michał 

Jodłowski, Włodzimierz Justyna, Piotr Kagankiewicz, Leon Karwat, Marek Kociubiński, 

Dariusz Kowalczyk, Marek Kubiak, Kazimierz Mordaka, Marek Olkiewicz, Paulina Socha, 

Teodora Sowik, Mariusz Strzępek, Mariusz Węgrzynowski, Martyna Wojciechowska, Rafał 

Wolniewicz, Alicja Zwolak-Plichta, Sławomir Żegota 

BRAK GŁOSU (1) 

Cezary Żegota 

 



Uchwała nr XII/67/2024 Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Lubochnia.  

 

 

 

8. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Stronie Śląskie na usuwanie skutków 

powodzi. 

 

Kierownik Referatu Zarzadzania Kryzysowego- Tomasz Wojtaszek, przedstawił projekt 

powyższej uchwały wraz a autopoprawką, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu, 

Poinformował ,że Burmistrz Stronia Śląskiego wystąpił z pismem o wsparcie finansowe.  

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski- poprosił o przedstawienie stanowiska 

przewodniczących poszczególnych komisji 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego- Leon Karwat 

 Powiedział ,że Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego ten temat uchwały był 

szczegółowo i wnikliwie procedowany . Komisja pozytywnie i jednogłośnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały.  

 

 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego  i Transportu- Piotr 

Kagankiewicz 

Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

 Przystąpiono do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Stronie Śląskie na usuwanie skutków 

powodzi. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Lidia Jackow, Michał 

Jodłowski, Włodzimierz Justyna, Piotr Kagankiewicz, Leon Karwat, Marek Kociubiński, 

Dariusz Kowalczyk, Marek Kubiak, Kazimierz Mordaka, Marek Olkiewicz, Paulina Socha, 

Teodora Sowik, Mariusz Strzępek, Mariusz Węgrzynowski, Rafał Wolniewicz, Alicja 

Zwolak-Plichta, Sławomir Żegota 

BRAK GŁOSU (2) 

Martyna Wojciechowska, Cezary Żegota 

 

Uchwała nr XII/68/2024 Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Stronie Śląskie na usuwanie skutków powodzi. 



9. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie ustalenia opłat obowiązujących w 2025 roku za usunięcie pojazdów z dróg i ich 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz kosztów powstałych w wyniku wydania 

dyspozycji usunięcia, a następnie odstąpienia od usunięcia pojazdu. 

 

Naczelnik Wydziału Transportu i Rozwoju Powiatu – Klaudiusz Wilmański 

Przedstawił projekt powyższej uchwały, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski- poprosił o przedstawienie stanowiska 

przewodniczących poszczególnych komisji 

Przewodniczący Komisji Planowania Gospodarczego i Budżetu- Leon Karwat 

Komisja Budżetu i Planowania Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała wyżej wymieniony 

projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego  i Transportu- Piotr 

Kagankiewicz 

Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
 
 

Przystąpiono do głosowania 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie ustalenia opłat obowiązujących w 2025 roku za usunięcie pojazdów z dróg i ich 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz kosztów powstałych w wyniku wydania 

dyspozycji usunięcia, a następnie odstąpienia od usunięcia pojazdu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Lidia Jackow, Michał 

Jodłowski, Włodzimierz Justyna, Piotr Kagankiewicz, Leon Karwat, Marek Kociubiński, 

Dariusz Kowalczyk, Marek Kubiak, Kazimierz Mordaka, Marek Olkiewicz, Paulina Socha, 

Teodora Sowik, Mariusz Strzępek, Mariusz Węgrzynowski, Martyna Wojciechowska, Rafał 

Wolniewicz, Alicja Zwolak-Plichta, Cezary Żegota, Sławomir Żegota 

 

Uchwała nr XII/69/2024 Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w sprawie 

ustalenia opłat obowiązujących w 2025 roku za usunięcie pojazdów z dróg i ich 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz kosztów powstałych w wyniku wydania 

dyspozycji usunięcia, a następnie odstąpienia od usunięcia pojazdu.  

 

 

 

 



 

10. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie przekazania Gminie miasto Tomaszów Mazowiecki zadania z zakresu właściwości 

Powiatu Tomaszowskiego dotyczącego zarządzania Strefą Płatnego Parkowania w 

Tomaszowie Mazowieckim 

 

Naczelnik Wydziału Transportu i Rozwoju Powiatu – Klaudiusz Wilmański 
Przedstawił projekt powyższej uchwały, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski- poprosił o przedstawienie stanowiska 

przewodniczących poszczególnych komisji 

Przewodniczący Komisji Planowania Gospodarczego i Budżetu- Leon Karwat 

Komisja Budżetu i Planowania Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała wyżej wymieniony 

projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego  i Transportu- Martyna 

Wojciechowska 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
 
 

Przystąpiono do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie przekazania Gminie miasto Tomaszów Mazowiecki zadania z zakresu właściwości 

Powiatu Tomaszowskiego dotyczącego zarządzania Strefą Płatnego Parkowania w 

Tomaszowie Mazowieckim.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Lidia Jackow, Michał 

Jodłowski, Włodzimierz Justyna, Piotr Kagankiewicz, Leon Karwat, Marek Kociubiński, 

Dariusz Kowalczyk, Marek Kubiak, Marek Olkiewicz, Paulina Socha, Teodora Sowik, 

Mariusz Strzępek, Mariusz Węgrzynowski, Martyna Wojciechowska, Rafał Wolniewicz, 

Alicja Zwolak-Plichta, Cezary Żegota, Sławomir Żegota 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Kazimierz Mordaka 

 

Uchwała nr XII/70/2024  Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w sprawie 

przekazania Gminie miasto Tomaszów Mazowiecki zadania z zakresu właściwości 

Powiatu Tomaszowskiego dotyczącego zarządzania Strefą Płatnego Parkowania w 

Tomaszowie Mazowieckim 

 

 

 



11. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie zmian w budżecie Powiatu Tomaszowskiego na rok 2024 wraz z autopoprawkami 

 

 

Skarbnik Powiatu- Beata Zysiak, przedstawił projekt powyższej uchwały, który stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski- poprosił o przedstawienie stanowiska 

przewodniczących poszczególnych komisji 

Przewodniczący Komisji Planowania Gospodarczego i Budżetu- Leon Karwat 

 

Komisja Budżetu i Planowania Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

wraz z autopoprawką 

 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego  i Transportu- Martyna 

Wojciechowska 

Opinia komisji była pozytywna 

Przewodniczącą Komisji Edukacji Kultury i Sportu- Wacławę Bąk 

Procedowany projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska- Jarosława Felińskiego 

Opinia komisji była pozytywna 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych- Cezary Żegota 

Komisja Zdrowia nie procedowała tego punktu. Nie głosowała, nie zajęła stanowiska w tej 

sprawie 

Przystąpiono do glosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie zmian w budżecie Powiatu Tomaszowskiego na rok 2024,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Lidia Jackow, Michał 

Jodłowski, Włodzimierz Justyna, Leon Karwat, Marek Kociubiński, Dariusz Kowalczyk, 

Kazimierz Mordaka, Marek Olkiewicz, Paulina Socha, Teodora Sowik, Mariusz 

Węgrzynowski, Martyna Wojciechowska, Rafał Wolniewicz, Alicja Zwolak-Plichta, Cezary 

Żegota 



PRZECIW (1) 

Sławomir Żegota 

BRAK GŁOSU (3) 

Piotr Kagankiewicz, Marek Kubiak, Mariusz Strzępek 

 

Projekt uchwały został przyjęty 

Uchwała nr XII/72/2024 rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w sprawie zmian w 

budżecie Powiatu Tomaszowskiego na rok 2024 

 

 

 

12. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tomaszowskiego na lata 2024-

2043 wraz z autopoprawką 

 

Skarbnik Powiatu- Beata Zysiak, przedstawił projekt powyższej uchwały, który stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski- poprosił o przedstawienie stanowiska 

przewodniczących poszczególnych komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego- Leon Karwat 

Komisja Budżetu i Planowania Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały.  

 

 

Przewodniczącą Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Transportu- Martyna Wojciechowska 

Opinia Komisji była pozytywna.  
 

Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury i Sportu- Wacława Bąk  

Opinia Komisji jest pozytywna.  
 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska- Jarosława Felińskiego  

Opinia komisji była pozytywna.  
 
 

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia Rodziny i Spraw Społecznych- Cezary Żegota 

Poinformował, że Komisja  nie zajęła stanowiska w przypadku tego projektu uchwały.  

 

Przystąpiono do głosowania 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tomaszowskiego na lata 2024-

2043,.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Lidia Jackow, Michał 

Jodłowski, Włodzimierz Justyna, Leon Karwat, Marek Kociubiński, Kazimierz Mordaka, 

Paulina Socha, Teodora Sowik, Mariusz Węgrzynowski, Martyna Wojciechowska, Alicja 

Zwolak-Plichta, Cezary Żegota 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Żegota 

BRAK GŁOSU (6) 

Piotr Kagankiewicz, Dariusz Kowalczyk, Marek Kubiak, Marek Olkiewicz, Mariusz 

Strzępek, Rafał Wolniewicz 

 

Uchwała nr XII/73/2024 Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tomaszowskiego na lata 2024-2043 

 

 

 

 

13. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Tomaszowskiego, położonej w obrębie 0024, jednostka ewidencyjna Tomaszów Mazowiecki 

– Miasto, oznaczonej numerem działki 783 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami - Dorota Malik 

Przedstawiła projekt powyższej uchwały, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski- poprosił o przedstawienie stanowiska 

przewodniczącego  Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Leona Karwata 

 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Leona Karwata 

Komisja Budżetu i Planowania Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała wyżej wymieniony 

projekt uchwały.  
 

 Przystąpiono do głosowania 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Tomaszowskiego, położonej w obrębie 0024, jednostka ewidencyjna Tomaszów Mazowiecki 

– Miasto, oznaczonej numerem działki 783.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Lidia Jackow, Michał 

Jodłowski, Włodzimierz Justyna, Leon Karwat, Marek Kociubiński, Kazimierz Mordaka, 

Paulina Socha, Teodora Sowik, Mariusz Węgrzynowski, Martyna Wojciechowska, Alicja 

Zwolak-Plichta, Cezary Żegota, Sławomir Żegota 

BRAK GŁOSU (6) 

Piotr Kagankiewicz, Dariusz Kowalczyk, Marek Kubiak, Marek Olkiewicz, Mariusz 

Strzępek, Rafał Wolniewicz 

 

Uchwała nr XII/74/2024 Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Tomaszowskiego, położonej w obrębie 0024, jednostka ewidencyjna Tomaszów 

Mazowiecki – Miasto, oznaczonej numerem działki 783 

 

 

 

14. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Tomaszowskiego, położonej w obrębie 0024, jednostka ewidencyjna Tomaszów Mazowiecki 

– Miasto, oznaczonej numerem działki 785, 

 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami - Dorota Malik 

Przedstawiła projekt powyższej uchwały, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski- poprosił o przedstawienie stanowiska 

przewodniczącego  Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Leona Karwata 

 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Leona Karwata 

Komisja Budżetu i Planowania Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała wyżej wymieniony 

projekt uchwały 

Przystąpiono do głosowania 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Tomaszowskiego, położonej w obrębie 0024, jednostka ewidencyjna Tomaszów Mazowiecki 

– Miasto, oznaczonej numerem działki 785 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Lidia Jackow, Michał 

Jodłowski, Włodzimierz Justyna, Piotr Kagankiewicz, Leon Karwat, Marek Kociubiński, 

Kazimierz Mordaka, Marek Olkiewicz, Paulina Socha, Teodora Sowik, Mariusz Strzępek, 

Mariusz Węgrzynowski, Martyna Wojciechowska, Alicja Zwolak-Plichta, Cezary Żegota, 

Sławomir Żegota 

BRAK GŁOSU (3) 

Dariusz Kowalczyk, Marek Kubiak, Rafał Wolniewicz 

 

Uchwała nr XII/75/2024 Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Tomaszowskiego, położonej w obrębie 0024, jednostka ewidencyjna Tomaszów 

Mazowiecki – Miasto, oznaczonej numerem działki 785 

 

 

 

15. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu dla zabudowanej nieruchomości 

położonej w obrębie 18 Tomaszowa Mazowieckiego, oznaczonej numerem działki 145/5 

(ulica Wilcza 29/31), w trybie bezprzetargowym 

 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami - Dorota Malik 

Przedstawiła projekt powyższej uchwały, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski- poprosił o przedstawienie stanowiska 

przewodniczącego  Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Leona Karwata 

Przewodniczący  Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego- Leon Karwat 

Komisja Budżetu i Planowania Gospodarczego zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt 

uchwały 

 Przystąpiono do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu dla zabudowanej nieruchomości 

położonej w obrębie 18 Tomaszowa Mazowieckiego, oznaczonej numerem działki 145/5 

(ulica Wilcza 29/31), w trybie bezprzetargowym.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Jarosław Feliński, Lidia Jackow, Michał Jodłowski, 

Włodzimierz Justyna, Piotr Kagankiewicz, Leon Karwat, Marek Kociubiński, Kazimierz 

Mordaka, Marek Olkiewicz, Teodora Sowik, Mariusz Strzępek, Mariusz Węgrzynowski, 

Martyna Wojciechowska, Alicja Zwolak-Plichta 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Cezary Żegota, Sławomir Żegota 

BRAK GŁOSU (5) 

Szczepan Goska, Dariusz Kowalczyk, Marek Kubiak, Paulina Socha, Rafał Wolniewicz 

 

Uchwała nr XII/76/2024 Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim Rady Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu dla zabudowanej nieruchomości 

położonej w obrębie 18 Tomaszowa Mazowieckiego, oznaczonej numerem działki 145/5 

(ulica Wilcza 29/31), w trybie bezprzetargowym 

 

 

 

16. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu dla zabudowanej nieruchomości 

położonej w obrębie 13 Tomaszowa Mazowieckiego, oznaczonej numerem działki 277/2 

(ulica Zagajnikowa 3), w trybie bezprzetargowym 

 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami - Dorota Malik 

Przedstawiła projekt powyższej uchwały, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski- poprosił o przedstawienie stanowiska 

przewodniczącego  Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Leona Karwata 

Przewodniczący  Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego- Leon Karwat 

Komisja Budżetu i Planowania Gospodarczego zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt 

uchwały 

 Przystąpiono do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu dla zabudowanej nieruchomości 

położonej w obrębie 13 Tomaszowa Mazowieckiego, oznaczonej numerem działki 277/2 

(ulica Zagajnikowa 3), w trybie bezprzetargowym.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Jarosław Feliński, Szczepan Goska, Lidia Jackow, Michał 

Jodłowski, Włodzimierz Justyna, Piotr Kagankiewicz, Leon Karwat, Marek Kociubiński, 

Kazimierz Mordaka, Marek Olkiewicz, Paulina Socha, Teodora Sowik, Mariusz Strzępek, 

Mariusz Węgrzynowski, Martyna Wojciechowska, Alicja Zwolak-Plichta, Cezary Żegota, 

Sławomir Żegota 

BRAK GŁOSU (3) 

Dariusz Kowalczyk, Marek Kubiak, Rafał Wolniewicz 

 

Uchwała nr XII/77/2024 Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu dla zabudowanej nieruchomości położonej 

w obrębie 13 Tomaszowa Mazowieckiego, oznaczonej numerem działki 277/2 (ulica 

Zagajnikowa 3), w trybie bezprzetargowym 

 

 

 

17. Przyjęcie informacji Starosty Tomaszowskiego o realizacji obowiązku składania 

oświadczeń majątkowych za 2023 rok. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski- poinformował ,że radni otrzymali 

informacje na skrzynki meilowe. 

 

Uwag i pytań do przedstawionej informacji  nie wniesiono. 

 

18. Przyjęcie informacji Przewodniczących Rady Powiatu o realizacji obowiązku składania 

oświadczeń majątkowych w 2024 roku 

 

Uwag i pytań do przedstawionych informacji nie wniesiono. 

 

 

 

19. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w sprawie 

przyjęcia rezygnacji z prac w Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski- przedstawił projekt w/w projekt uchwały. 

Projekt stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu  Michał Jodłowski udzielił głosu Radnej Martynie 

Wojciechowskiej 

 

Radna Martyna Wojciechowska- powiedziała ,że w momencie wyboru na przewodniczącego 

nie było żadnej informacji o rezygnacji z prac w Komisji Skarg Wniosków  i Petycji 

Zapytała przewodniczącego jaki był jego ,,statut’’ w chwili wyboru 

 

Przewodniczący Rady Powiatu- Michał Jodłowski 

Powiedział ,że  to wynika ze statutu 

 



Radna Martyna Wojciechowska-  powiedziała, że  ze statutu wynika, że przewodniczącym 

komisji skarg, wniosków i petycji nie może być przewodniczący rady powiatu 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu- Michał Jodłowski 

Powiedział ,że rezygnacja została złożona 

 

Radna Martyna Wojciechowska 

Powiedziała, że w trakcie zgłaszania kandydatury nadal był Pan Przewodniczącym Komisji 

Skarg Wniosków i Petycji 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski 

Powiedział, że wyraził zgodę na udział w głosowaniu na przewodniczącego i po tej 

czynności, po wyborze dopiero można zrezygnować z funkcji w komisji.  

 

Radna Martyna Wojciechowska 

Zapytała, czy zrezygnował Pan z bycia Przewodniczącym Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

zaraz po wyborze na przewodniczącego 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski 

Odpowiedział ,że rezygnacja nastąpiła po wyborze na przewodniczącego rady Powiatu 

 

Przystąpiono do głosowania 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie i podjęcie uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w sprawie 

przyjęcia rezygnacji z prac w Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Powiatu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wacława Bąk, Krzysztof Biskup, Szczepan Goska, Lidia Jackow, Michał Jodłowski, 

Włodzimierz Justyna, Piotr Kagankiewicz, Leon Karwat, Dariusz Kowalczyk, Kazimierz 

Mordaka, Marek Olkiewicz, Teodora Sowik, Mariusz Strzępek, Rafał Wolniewicz, Alicja 

Zwolak-Plichta, Cezary Żegota, Sławomir Żegota 

PRZECIW (3) 

Marek Kociubiński, Paulina Socha, Martyna Wojciechowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Feliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Marek Kubiak, Mariusz Węgrzynowski 

 

Uchwała nr XII/71/2024 Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w sprawie 

przyjęcia rezygnacji z prac w Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

 

 

 



20. Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim z działalności w okresie 

pomiędzy sesjami Rady Powiatu oraz z wykonania Uchwał Rady Powiatu w Tomaszowie 

Mazowieckim; 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski 

Poinformował, że sprawozdanie zostało rozesłane do radnym droga elektroniczną 

Udzielił głosu radnemu Piotrowi Kagankiewiczowi 

 

Radny Piotr Kagankiewiczowi 

Powiedział ,że w sprawozdaniu zamieszczona jest informacja od 12 września do 1 

października, dopytał nad czym zarząd pracował od 1 października do 23? 

Wicestarosta- Włodzimierz Justyna 

Odpowiedział, że  w tym czasie były  dwa spotkania, które były poświęcone  szpitalowi, a 

dokładniej związane były z przystąpieniem do mediacji z firmą projektową.  

 

 

21. Wnioski i oświadczenia radnych; 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski otworzył dyskusję 

 

Udzielił głosu Radnemu Szczepanowi Gosce 

Radny Szczepan Goska 

Zwrócił się do Rady Powiatu aby w przyszłości sesje były sprawinie procedowane, bez 

zbędnych przerw i przedłużania obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski 

Udzielił głosu Radnej Paulinie Socha 

 

Radna Paulina Socha 

Odniosła się do apelu , który nie został podjęty na w trakcie obrad sesji XI. Powiedziała ,że 

na wczorajszej  sesji usłyszeliśmy zarzuty, że nasz apel wobec rządu był wyrazem braku 

szacunku, jego treść, że była lekceważąca. Twierdziliście Państwo, że jest zbyt krótki, wręcz 

żenujący. Ja mam tutaj dzisiaj ze sobą dokument, rządu, dokładnie jest napisane 100 

konkretów na pierwsze 100 dni rządów. Zapytała  co Państwo myślicie  o tych obietnicach, z 

których niewielka część została zrealizowana? Wyraźnie tutaj widać, że długość obietnic, a 

nie wielkość dokumentu nie przekłada się na ich realizację. Powiedział ,że według niej apel 

sam w sobie nie był aż taki bardzo zły, tylko być może tą decyzją odwołującą ten apel nie 



chcieliście Państwo obciążać dodatkowo rządu, biorąc pod uwagę, że nie zostały jeszcze 

zrealizowane te, nie zostało zrealizowanych tych 100 konkretów, no to myślę, że ten apel nasz 

też by w ogóle nie był brany pod uwagę. 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski- udzielił głosu Radnemu Kazimierzowi 

Mordace 

 

Radny Kazimierz Mordaka 

Zapytał  jakie są plany dotyczące tego ośrodka Borki?  

Przewodniczący Rady Powiatu- Michał Jodłowski 

Zwrócił się do Radnego Kazimierza Mordaki, powiedział ,że odpowiedz na swoje pytanie 

otrzyma w trakcie procedowania kolejnego punktu 

22. Sprawy różne; 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski- udzielił głosu Radnemu Kazimierzowi 

Mordace 

 

Radny Kazimierz Mordaka powtórzył zadane wcześniej pytanie dotyczące ośrodka 

wypoczynkowego Borki, tj. zapytał  jakie są plany dotyczące tego ośrodka?  

 

Wicestarosta- Włodzimierz Justyna 

Odpowiedział, że szczegółowych danych niestety nie mam, nie potrafię odpowiedzieć 

dokładnie na to pytanie. Powiedział, że była opracowana koncepcja zagospodarowania Borek, 

były podjęte działania związane z działkami, żeby wyprostować ich stan prawny ponieważ 

część tych działek. Wszystkie działki zostały już,  zewidencjonowane i posiadają księgi 

wieczyste. 

 

 

Radny Kazimierz Mordaka 

Dopytał jakie kroki poczynił zespół , który jest powołany do prac związanych  z 

zagospodarowaniem z Borek. Dodał, że ochrona Borek to dość spory wydatek dla powiatu. 

 

Wicestarosta- Włodzimierz Justyna 

Dodał,  odbyły się już  trzy przetargi, bo chcieliśmy sprzedać te domki. Niestety nikt nie 

przystąpił do przetargu, tej chwili trzeba już je po prostu rozebrać.  Powiedział ,że  tam jest 

infrastruktura, tam są jeszcze budynki po starej stołówce, które też trzeba zabezpieczyć. 

Zostało to w tej chwili z tego co wiem wszystko uprzątnięte, były tam składowane  różnego 

typu meble, urządzenia z naszych jednostek powiatowych. Musieliśmy jeszcze czekać na 

dokończenie procedury przetargowej związanej ze sprzedażą tych domków drewnianych, w 

tej chwili to trzeba będzie wziąć firmę, która rozłoży te domki 

 



Radny- Kazimierz Mordaka 

Poprosił o odpowiedz, jaki jest plan wobec tego ośrodka? Zapytał czy teren ma być 

sprzedany? 

Wicestarosta Włodzimierz Justyna – odpowiedział ,że nie ma być do sprzedaży, o teren, który 

będzie zagospodarowany i udostępniony jak najszerszej rzeczy mieszkańców. 

 

 

 Starosta Tomaszowski - Mariusz Węgrzynowski 

Powiedział ,że  wszystko co jest związane z byłym ośrodkiem Borki  dzieje się etapami. 

Dodał ,że na zespół , który jest powołany w ramach starostwa powiatowego, przedstawi 

ostateczną wersję- propozycję, co zarząd powiatu widziałby w ramach tego byłego ośrodka 

Borki. Powiedział, że będzie  propozycja  w ramach  dokumentacji  do zaakceptowania przez  

będziemy aplikować o środki zewnętrzne, żeby pozyskać środki na realizację tego zadania. 

 

 

Radny Kazimierz Mordaka  

 Zwrócił uwagę na wysokie koszty utrzymania Ośrodka  Borki 

 

 

Starosta  Tomaszowski-Mariusz Węgrzynowski 

 

Powiedział ,że wartość samego terenu wzrosła wielokrotnie, gdyby  nie było ochrony, byłoby  

ryzyko, że na tym terenie pojawiłyby się różnego rodzaju środki, substancje, z którymi 

mielibyśmy krótko rzecz biorąc pewien problem utylizacji. Powiedział ,że  będziemy 

przedstawiać wszystko, co wiąże się z potencjalnym zagospodarowaniem tego terenu po 

byłym ośrodku Borki i będziemy starali się właśnie aplikować ośrodki z zewnątrz.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu- Michał Jodłowski 

Udzielił głosu Radnemu Jarosławowi Felińskiemu 

Radny Jarosław Feliński 

Zwrócił uwagę na mało czytelne podpisy na wniosku złożonym przez klub Platformy Koalicji 

Obywatelskiej 

 

Przewodniczący Rady Powiatu- Michał Jodłowski 

Powiedział ,że  podpisy były na tyle czytelne, że zweryfikowano je pozytywnie.  

 Wniosek został zweryfikowany pod względem formalnym, merytorycznym i został 

procedowany 

Radca Prawny- Marta Tokarska- Zdulska 

Powiedziała ,że podpis to jest znak graficzny, nie musi być czytelny zgodnie z 

obowiązującym orzecznictwem. Bo to jest zindywidualizowany po prostu znak graficzny 

danej osoby.  

 

 



Przewodniczący Rady  Powiatu Michał Jodłowski 

Udzielił głosu Radnemu Dariuszowi Kowalczykowi 

Radny- Dariusz Kowalczyk 

Powiedział, że  ugrupowanie Polskie Stronnictwo Ludowe również wchodzi w skład tego 

rządu i nie mogę też biernie przejść obok tego co tutaj Pani radna Paulina powiedziała. 

Powiedział, że rzeczy jest już zrobione.  Trzeba realizować bieżące sprawy. I te sprawy są 

realizowane. Nawet jak Państwo pamiętacie w orędziu Pana Prezydenta nasze ugrupowanie, 

nasz wicepremier został pochwalony za sprawy obronności kraju. I uważam, że praca rządu 

jest ciężka, ale jest obecnie widoczna. Dodał  ,że  na przykładzie pracy naszego ministra 

infrastruktury Dariusza Klimczaka.  Państwo nie mogliście i nie mogliśmy również my zrobić 

kawałka drogi wjazdu do Tomaszowa. Teraz  po dwóch miesiącach było podpisane 

porozumienie i ta droga jest zrobiona i jakoś do tego Tomaszowa. 

 

  
 

Przewodniczący Rady Powiatu- Michał Jodłowski 

 Udzielił głosu Ad vocem radnej  Paulinie Socha 

 

Radna- Paulina Socha 

Zwróciła się do Radnego  Dariusza Kowalczyka ,że nie narzucała  kwestii  tych 100 dni,  

Powiedziała ,że  odniosła się do  100 konkretów na 100 dni. Powiedziała ,że  po prostu to 

były obietnice, w 100 dni zrobimy 100 konkretów. Ja nie powiedziałem, że jest nic nie 

zrobione, odniosłam się akurat do kwestii tych 100 dni. I pozostawiam Państwu do oceny, co 

zostało zrealizowane, co nie zostało zrealizowane. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu – Michał Jodłowski 

Udzielił głosu radnemu Szczepanowi Gosce 

Radny Szczepan Goska 

Zwrócił się do Starosty i do Zarządu z zapytaniem czy można byłoby opracować wniosek do  

Premiera odnoście udzielania współpracy Ukrainie płynącej z naszego powiatu. 

Zapytał czy  taki wniosek możemy jako radni przedstawić do Pana premiera czy do rządu, 

żebyśmy byli reprezentowani  jako Polacy, ponieważ zostaliśmy pominięci. 

Przewodniczący Rady Powiatu Michał Jodłowski 

Poinformował, że do Biura Rady wpłynęło pismo Towarzystwa Przyjaciół Tomaszowa 

Mazowieckiego z informacją o kweście, która będzie organizowana 1 listopada w bramach 

tomaszowskich nekropolii przy ulicy Smutnej, przy cmentarzu parafialnym w Białobrzegach, 

przy ulicy Cisowej, przy cmentarzu komunalnym, przy ulicy Dąbrowskiej. Środki zebrane 

podczas tegorocznej kwesty przeznaczone będą na prace porządkowe, renowacyjne, 

nagrobków odrestaurowanych podczas poprzedniej tradycji kwestii, a które wymagają 

ponownych prac, odświeżenia i konserwacji drobnych napraw. Osobą wskazaną do kontaktu 

ze strony Towarzystwa Przyjaciół Tomaszowa  Mazowieckiego jest Pan Jakub Olczyk. Pismo 

pozostaje w Biurze Rady, chętni radni mogą się zgłaszać  do kwestii pierwszego listopada. 



 

23. Zamknięcie sesji Rady Powiatu. 

 

W związku z  wyczerpaniem porządku obrad  Przewodniczący Rady Powiatu Michał 

Jodłowski zamknął obrady XII Sesji Rady Powiatu. 

 

  

Przewodniczący 

Rada Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim 

  

 

Przygotował(a): Paulina Węglarska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 

 


